
Protokol
SB – møde tirsdag d. 14.9.2020 kl.17.30 -20.00

Mødedeltagere:
Jesper Brønnum, Kristine Jensen, Martin Rytoft, Rebecca Stelzig, Jesper Markmann,
Charlotte Poulsen, Rikke Boelskifte Knigge, Peter Lysdal, Leon Mitchell,

Afbud: Rikke Bladt, Zain (9a)
Ikke mødt: Martin Neergaard, Pernille Kaas,

Mødet afholdes fysisk på skolen.

SB-12: Godkendelse af dagsorden
Tilføjelse af pkt. 14a: Status på institutionsbyggeri v. Holmeager

SB-13: Orientering fra:

Formanden: Skolerådsmøde med debat om institutionsbyggeri.
Ingen talte for løsningen med institution på Holmeager arealer. Dog er det
dyrere at anlægge på Damagergrunden grundet vejforhold.
Damagerskolen kan godt se institutionen i deres område uden de store
gener.

Ledelse: Proces på lærersiden ift. drøftelser om lærerskifte-retningslinje
mm. Pædagogisk debat - "det der giver mening" var grundholdningen.
Forældrene spørger til, om der er en holdning til, hvor mange forskellige
lærere en klasse skal have (ex. fra SB på 11 lærere tilknyttet en klasse).
FUS - UG på alle skoler mødes ift. teamet "Dannelse af eleverne" -
Holmeager står for SOL-oplæg.
Drøftelse af "ny form" på skolehjem samtaler - udgangspunkt i elevens
egen præsentation for forældre.
Forældre på skolen: drøftelser på forældremøderne i indskolingen. Kom på
morgensfo hvis det er svært om morgenen - ingen forældre i klassen efter
8.00.

Medarbejderne: dejligt med tiltag fra ledelsen : Fredagsbar, fælles
morgenbrød mm. for at styrke fællesskabet efter corona-år.
SFO/skole er ved at være tilbage i normal - før corona - skole.
Ny struktur på SOL - 2 faste dage for alle klasser hver uge - stort fokus på
opgaven.

Elevrådet: Ny kontaktlærer Henrik.
Elevrådsdag arrangeret af DSE - løber af stablen i den kommende tid.
Fokus på et synligt elevråd.

SB-14: Status på byggeriet til SFO2 v. LMI.
Arkitekten har sagt op - tegningerne var ikke ordentlige. så der skal gentegnes.
Anette Sia er på opgaven - det betyder en udskudt proces. Vi forventer ikke noget færdig før i
det nye år.



14A: Ideer til initiativer fra SB mhp at få fokus på processen. Facebook grupper for Greve -
sende kommentarer mm.
Hvor skal forældrenes henvendelser/kommentarer sendes hen ved skriv fra
klasser/forældregruppe samlet?
Sydkysten læserbreve - offentlige medier. SB lave indlæg - efterfulgt af fx. forældreskriv,
elevråds kommentarer,
Opfordring til at SB tager første skridt ift. at få sat ord på - fx. et læserbrev/debatindlæg. RS
sender materiale fra SFO til Jesper B. Herefter udarbejder SB et indlæg.

SB–15: Status på hal/sal og reparation af ventilation v. LMI

I sving med reparationerne. Igang først i den lille sal med at stabilisere, så vi kan
komme igang i min. én hal. Forventet færdigt omkring efterårsferien.

SB-16: Budgetforlig 2022-2025. SB høringssvar på budgetforliget. SB skal forholde sig til
budgetforliget og evt. udarbejde et høringssvar. (Se bilag).

Leon fremlægger budgetforlig. Kort drøftelse af ændringer/tilføjelser.
SB sende nyt høringssvar på baggrund af tidligere udformede med fokus på nye
tilføjelser.
Frist for indsendelse er d. 16/9 2021. SB beder Leon udarbejde et udkast - sendes til
Jesper B.

SB-17: Trivselsmåling for elever. Gennemgang af trivselsmålingen, med nedslagspunkter, og
den fremadrettede indsats v. LMI

Leon gennemgår trivselsmålingen.
Generelt i Greve er resultaterne ringere end de plejer. På Holmeager ligger det stort
set som de har gjort tidligere.

Fokuspunkter:
Medbestemmelse: "er du med til at bestemme" - det synes eleverne ikke de er.
Drøftelse af om eleverne forstår hvornår de har medbestemmelse - det handler ikke
om at få sin vilje.

Rengøring/Toiletter

Vi har fokus på ved fremtidig undersøgelse at drøfte spørgsmålenes betydning med
børnene inden undersøgelsen gennemgåes, så de svarer "på det samme! - med
samme forståelse.

SB-18: Digitale læremidler. Den kommunale indkøbsaftale har efterladt skolen med nogle
udfordringer i forhold til de tilgængelige digitale platforme. Drøftelse af muligheden for
at tilkøbe yderlige (nødvendige) digitale platforme til udvalgte årgange/udvalgte fag.
Det vil få indflydelse på skolens regnskab. V. RB/LMI

Vi har pt. ønsker for omkring 125.000,- kroner.  SB ønsker, at man benytter de af
Greve Kommune indkøbte materialer.

SB-19: Sammensætning af SB. Ny lovgivningen giver mulighed for en anderledes
sammensætning af SB og nye valgperioder. Drøftelse af SB’s holdning til ændringer i
mulighederne for SB i Greve Kommune.



Skubbes til næste møde

SB-20: Status på sygefravær v. RB

Pt. mere fravær end længe - dog grundet almindelig sygdom.

SB-21: Evt. samt punkter til næste møde

SB -sammensætning NY lovgivning
Trafiksikkerhed omkring skolen

SB-22: Forældrehenvendelser

En forsat dialog med et forældrepar om utilfredshed med skolens politikker ift.
placering mm.
Henvendelse om byggeri
Henvendelse fra forælder der er træt af corona-skriv fra ledelsen.
Afholdt møde med 4. klasse forældreråd
Henvendelse om placering af ny elev.
Henvendelse om skolepatrulje - til SB repræsentant. Opmærksomhedspunkt.


